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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2023-04-23  
 

Plats: Strands IF Kansli kl. 18.00 – 20.00  

Närvarande: Anna Lundh, Anders Silén, Camilla Thor, Ewa Niemi Andersson, Andreas Olsson 
Kallade men kunde ej närvara: Adelina Borges Olsson, Micke Ohlsson 
 

 

Mötet öppnas Anna hälsar välkommen. 
Mötessekreterare  Ewa N A. 
Dagordning Godkänns. 
Föregående protokoll Vävs in i dagens möte. 
Uppföljning fattade 
beslut/aktiviteter 

 Blodomloppsaffischer är distribuerade till grupperna. 
 Glysis är bokat för Strands ungdomsspel (kl. 8-17 den 12/8). 
 Datum för friidrottsskola är bokat (9-11/8). Lina ska boka Glysis. 
 Klart gällande fondansökan för stavar. Avstår i nuläget från ansökan 

om medel för aktiviteter. 
 Alternativa klädleverantörer kan vara aktuellt. Kontakter tagits med 

Intersport och Hudikprofil. Just nu ligger vi lite lågt. (Tävlingskläder 
fortsatt från Noname.) 
 

Ekonomi 
 

Aktuellt läge redovisas. Det är under kontroll. 
 

Blodomloppet 
 

Funktionärslistan behöver fyllas på. Anna skriver mejl till grupperna. 
Påminnelser ska också skickas ut från Blodomloppsgruppen. 
 

Mötesfrågor Strandsdagen 6 juni 
Lopp för att samla in pengar genom att deltagarna ordnar sponsorer som 
betalar för varje varv deltagaren springer. Friidrotten tillfrågad om att 
skjuta startskottet (Micke har sagt ja). Vi har även tillfrågats om att hålla i 
kiosken (vi säger nej).  
 

 DM-förfrågan från Mittsvenska 
DM är tänkt första helgen i augusti. Vår utomhusanläggning håller tyvärr 
inte måttet för denna typ av tävling, så vi kan inte tacka ja till att 
arrangera DM. Däremot förväntas vi ställa upp med funktionärer när och 
där det väl kommer att ordnas. 
 

 Egna tävlingar 2023 
Anna och Lina har haft ett möte kring tävlingsupplägg. Iggesund och 
Söderhamn är kontaktade kring Guldjakter. 
 Inventering gjorts av vilka vi känner till som har kunskap gällande 

vissa specifika funktioner för tävling (tävlingsledare, starter mm). Vi 
har ex. lite skralt på starterfronten. Anna kollar med Conny om han 
kan hålla i en starterutbildning. 

 Iggesund planerar två Guldjakter i sommar (tis 20/6, tis 22/8).  
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Förslag att Strand skulle kunna ordna förslagsvis fem Guldjakter på 
onsdagar med 3-4 grenar/tillfälle (ex. 31/5, 7/6, 23/8 samt 6/9). Anna 
och Lina tar fram ett konkret förslag på grenar och tider.  

 Strands ungdomsspel. Anna och Camilla fixar inbjudan & EasyRecord. 
 

 Träningslokal hösten-vintern 23/24 
Fortsatt mycket osäkert gällande Holma. Nya ägarna vill att vi antingen 
utvecklar eller avvecklar. Anders informerar om mötet med kommunen 
den 22/3 där friidrottens behov beskrevs. Vi har inte förtur på någon hall. 
Störst möjlighet på kort sikt är att kunna få tillgång till hall(ar) och förråd 
på Broman. Tider kan inte boka förrän tidigast i aug (Anna och Lina kan 
boka). Lina ska undersöka förrådsmöjligheterna. 
 

 Strands sponsorgrupp 
Camilla och Andreas har varit på möten. Viktigt att friidrotten medverkar 
på dessa då det handlar om att samarbeta kring sponsorer. Friidrotten 
har endast egna sponsorer för Blodomloppet. Camilla tar med sig 
namnen på dessa till nästa möte i maj. 
 

 Lagring dokument, laget.se, e-post 
Anders bevakar e-posten. Övrigt skjuts fram till något kommande möte.  
 

 Ekonomiska riktlinjer 
Önskemål har inkommit om att friidrotten ska betala kostnad för en 
tränare för en av våra aktiva. Det som finns beslutat är ”Ekonomiska 
riktlinjer för Strands IF Friidrott 2022”. Vi enas om att vi, under 
innevarande år, kan avsätta budgeterade medel för dem som inte nyttjat 
bidraget för att kunna åka på träningsläger. Anders gör ett förslag på 
informationsbrev som kan skickas till aktuella aktiva. 
Enas om att våra ekonomiska riktlinjer behöver ses över inför nästa år. 
Det finns sen ifjol även ett förslag till en vidareutveckling av delar av ”Den 
svartvita tråden”. Den handlar om träning och tävling. Anders 
vidarebefordrar som ett första steg texten till styrelsen.  
 

Övriga frågor 
 

 Materialflytt från Holma inför sommaren. Anna och Anders kommer 
överens om ett datum. 

 Hyreshöjning för måltornet inkl. förrådet. Ny hyra 25000 kr. 
 Det är för lite sand i längdgroparna på Glysis. Önskemål finns även 

om skyddande presenning till groparna. Anders pratar med Glysis 
angående detta. 

 Sex personer från friidrotten anmälda till tränarutbildning 10-12 år i 
Bollnäs 26/4 – 18/6. 

 Gemensam halvdag styrelse + tränare? Anna ger förslag på datum. 
 Anna berättar från årsmötet för Mittsvenska. 

 
Summering kring 
fattade beslut och 
kommunikation 

Gjordes enligt ovan. 

Nästa sektionsmöte 29 maj kl. 18-20. 
Mötet avslutas Mycket spännande på gång. Tack för idag! 

 


